
        

 

 

 

BÅTSFJORD SPORTSKLUBB   
 

Tilstede: Runar Mikalsen, Unn Berit Digernes, Beate Sund, Ann Kristin Jacobsen,  Anne 

Grethe Strandheim, Bjørn Aarnes, Ståle Olsen, May Bente Eriksen 

Meldt forfall: Jarle Nilsen 

 

Protokoll fra hovedstyremøte tirsdag 27. august kl 19.00 på kantina på idrettshallen. 

 

 

 

SAKSLISTE 

 

SAK 22/13:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

SAK 23/13:  SAKER TIL ORIENTERING 

SAK 24/13:  INNSPILL KOMMUNENS IDRETT OG FRILUFTSPLAN 

SAK 25/13: OPPSTART BARNEIDRETTSKOLE 

SAK 26/13:  TIMEFORDELING IDRETTSHALL 

SAK 27/13: ØKONOMI 

SAK 28/13 BSK-BLADET 

SAK 29/13: FOLKEHELSEMIDLER FRA FFK 

SAK 30/13: BÅTSFJORD SJØMATFESTIVAL 

   

  

 

 

  

   

 

 

 

Hilsen 

 

 

May Bente Eriksen      

Leder        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAKSUTREDNINGER/VEDTAK: 

 

 

SAK 22/13:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

 

Protokoll fra møtet 07.05.13. er sendt ut på mail til alle 

styremedlemmer og lagt ut på nettsiden vår. 

 

 

VEDTAK: Protokollen godkjennes. 

 

 

SAK 23/13:  SAKER TIL ORIENTERING 

 

 

a) Småguttelaget deltok i årets Norway Cup, og alle våre aldersbestemte lag deltok på 

Altaturneringa. 

 

b) Kunstgresset på fotballbanen er ferdig skiftet denne uka. 

 

c) Skiskytterstadion er nå asfaltert. 

 

d) Det har vært en betydelig vannlekkasje på idrettshallen i vår/sommer. Hallen er stengt 

til parketten er skiftet. Styrketreningsrommet og bryterrommet er ikke berørt. Inngang 

på baksiden. 

 

e) Taket på selve idrettshallen er skiftet, mens bryterrommet ikke ble tatt i denne 

omgang. 

 

f) Ann Kristin Jacobsen flytter til Alta, og Beate Sund overtar som leder i fotballgruppa. 

 

 

 

VEDTAK: Orienteringene tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAK 24/13:  INNSPILL KOMMUNENS IDRETT OG FRILUFTSPLAN  

 

Kommunens plan for idrett og friluftsliv skal rulleres i høst. BSK er 

invitert til å komme med innspill. 

 

 

VEDTAK: 

1. Tak bryterrom 

2. Utbedring og utvidelse av lysløypa i Nordskogen 

3. Reparasjon av skivehus og beskyttelsesvegg ved skiskytterstadion 

4. Gapahuk i lysløypa i Nordskogen 

 

 

SAK 25/13:  OPPSTART BARNEIDRETTSKOLE 
 

Rina Lund, Elise Lund Holm og Rikke Andersen har sagt seg villige til 

å være med som aktivitetsledere ved barneidrettskolen. De har tidligere 

gått kurs, og inviteres til å delta på barneidrettsmodulene ved årets 

Superhelg i Karasjok. 

 

 

VEDTAK: Barneidrettskolen starter når idrettshallen åpner. Vi inviterer Rina, Elise 

og Rikke til å planlegge oppstart ved neste hovedstyremøte. 

   

 

SAK 26/13:  TIMEFORDELING IDRETTSHALL 

 

 Treningstimer i idrettshallen denne sesongen skal fordeles. Badminton, 

fotball og barneidrett skal ha timer inni hallen. 

 

 

VEDTAK:  Vi utsetter timefordelingen til idrettshallen åpner igjen. 

 

 

SAK 27/13: ØKONOMI 

 

 Regnskapsfører er ferdig med halvårsregnskapet for hovedstyret. Se 

vedlegg i mail.  

 

 

VEDTAK:  Orienteringen tas til etterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAK 28/13 BSK-BLADET 

 

 Vi skal gi ut et nytt BSK-blad i høst. Her ønsker vi å presentere styrer, 

trenere, treningstider og aktivitetsgrupper.  

 

 

VEDTAK: May Bente kontakter Tommi Rantala for å starte arbeidet med nytt blad. 

Et utkast presenteres ved neste hovedstyremøte. 

 

 

SAK 29/13:  FOLKEHELSEMIDLER FRA FFK 

 

Vi har bestilt flere forskjellige kurs til Båtsfjord i høst, og må bestemme 

oss for datoer. I tillegg legges det opp til å sende flere på Superhelga til 

Finnmark Idrettskrets i Karasjok 18.-20. oktober. 

 

Vi skal også sende deltakere til lederkurs for ungdom som avholdes i 

Lakselv 6.-8. september. 

 

 

VEDTAK:  Vi bestiller 4 kursmoduler på barneidrett, basistrening og motivasjon 

   hos Finnmark Idrettskrets. 

 

 

SAK 30/13:  BÅTSFJORD SJØMATFESTIVAL 
 

Det jobbes for å starte Båtsfjord Sjømatfestival. Tanken er å lage en 

festival med fokus på sjømat, kompetanse og samarbeid i juni 2014. 

Båtsfjordmessa vil da være BSKs bidrag til en slik festival. 

 

Onsdag 29. august avholdes det et møte hvor organisering og eierskap 

til Båtsfjord Sjømatfestival skal avklares. Næringsliv, foreningslivet og 

kommunen er invitert til møtet. 

 

 

VEDTAK: BSK er positive til Båtsfjord Sjømatfestival og ønsker velkommen et 

slikt arrangement som vil bygge opp og rundt Båtsfjordmessa. May 

Bente deltar på møtet.  


